
Zápisnica zo 16.zasadnutia OZ v Brodskom, konaného dňa
19.6.2017 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v Brodskom.

Prítomní : viz. prezenčná listina 

Pani starostka privítala prítomných a konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina 
poslancov, a preto je zasadnutie uznášania schopné.

1. Otvorenie

Pani starostka otvorila zasadnutie a prečítala program.

1. Otvorenie
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Voľba návrhovej komisie
4. Rozpočtové opatrenie č.4/2017
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Brodské na II. polrok 2017 
6. Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce Brodské za I. polrok 2017
7. Rôzne
8. Diskusia 
9. Záver

Nik   nemal pripomienky k programu zasadnutia.

Hlasovanie :
Za :           9 – Ing.Kocúr, Jakubec, Hesková, Babalová, Šimon, Gulíšek,                    
                       Lavrovičová,Bolerác,Štvrtecká
Proti :        0
Zdržal sa : 0

Program bol schválený.

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Za zapisovateľku zasadnutia  bola určená p. Jarmila Šimková
Za overovateľov zápisnice boli určení: Zuzana Hesková a Štefan Bolerác 

3. Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí : Ing. Vladimír Kocúr a Michal Šimon

Hlasovanie : 

Za :           9- Ing. Kocúr, Babalová, Hesková, Lavrovičová, Gulíšek , Šimon, Jakubec,  
                      Bolerác, Štvrtecká                         
Proti :        0
Zdržal sa : 0   



Návrhová komisia bude pracovať v zložení : Ing. Vladimír Kocúr a Michal Šimon.

4. Rozpočtové opatrenie č.4/2017

Pani starostka vysvetlila rozpočtové opatrenie č.4/2017.
Nik nemal pripomienky.
 
Hlasovanie:
Za               9 – Ing. Kocúr, Babalová, Jakubec, Šimon, Gulíšek, Lavrovičová, Hesková,  
                         Bolerác,Štvrtecká
 Proti :         0
Zdržal sa :   0

Uznesenie č.137/2017 bolo schválené.

5.Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Brodské na II. polrok 2017 

 Plán práce hlavného kontrolóra obce na druhý polrok 2017 bol riadne vyvesený, neboli 
žiadne pripomienky .Pani starostka vyzvala  hlavného kontrolóra Mgr. Pavla Mihála, ktorý 
oboznámil prítomných .

Hlasovanie :
Za :               9- Ing. Kocúr,  Hesková, Babalová, Jakubec, Lavrovičová, Šimon, 
                         Gulíšek,Bolerác, Štvrtecká              
Proti:            0 
Zdržal sa :    0

Uznesenie č.138/2017 bolo schválené.

6.Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce Brodské za I. polrok 2017

Mgr. Pavol Mihál predložil správu o činnosti za I. polrok 2017 a konštatoval , že kontroly 
prebiehali v rámci ustanovení zákona. Vyskytli sa len drobné nedostatky , ktoré sa vyriešili.

Hlasovanie:

 Za :         9- Ing. Kocúr, Lavrovičová, Babalová, Hesková, Gulíšek, Jakubec, Šimon,Bolerác, 
                     Štvrtecká
Proti:           0
Zdržal sa :   0

Uznesenie č.139/2017 bolo schválené.                       

7. Rôzne 

Pani Mgr. Mária Jakubcová predložila žiadosť na odkúpenie pozemku pri lekárni. Stavebná 
komisia na svojom zasadnutí dňa 26.4.2017 prejednávala žiadosť o odpredaj pozemkov so 
záverom , že súhlasí s odpredajom.



Hlasovanie :
Za:             9- Babalová, Lavrovičová, Gulíšek, Šimon, Jakubec, Hesková, Ing. Kocúr, 
                     Bolerác, Štvrtecká
Proti:         0
Zdržal sa : 0

Uznesenie č. 140/2017 bolo schválené.

Ďalej bola doručená žiadosť od pána Martina Valachoviča, ul. Martina Čulena 93, ktorý by 
chcel odkúpiť pozemok pozdĺž celého domu po cestu, aby zabránil chodeniu pod oknami, 
búchaniu do okien nielen zo strany zákazníkov novej reštaurácie v susedstve. Stavebná 
komisia sa zaoberala touto žiadosťou dňa 26.4.2017 a záver komisie je , že nesúhlasí 
s odpredajom.

Hlasovanie : 
Za :             7 – Bolerác, Štvrtecká, Gulíšek, Šimon, Jakubec, Ing. Kocúr, Babalová 
Proti:          0
Zdržal sa :  2 – Lavrovičová, Hesková

Uznesenie č. 141/2017  bolo schválené.

8. Diskusia

  p. Valachovičová: Martin Valachovič je môj syn a nejde nám o o celý pozemok až po cestu, 
stačilo by po kanál. Keď sú v reštaurácii akcie ,parkujú nám  tam autá.
p. starostka : Asi ste nevideli písomnú žiadosť Vášho syna, nakoľko on v nej žiada 
o odkúpenie až po cestu.
Pani starostka vyzvala predsedu stavebnej komisie pána Gulíška , aby sa vyjadril.
p. Gulíšek: Boli sme sa tam pozrieť. Nemôžeme to odpredávať, ak by sa robili chodníky 
museli by sme zasa my ako obec odkupovať.
p. Valachovičová: Nie je tam žiadny chodník k cintorínu a pred cintorínom nie sú ani 
parkovacie miesta.
p. starostka : Parkovacie miesta sú pred  domom smútku a oproti.
p.Babalová: Aby sa zabránilo vjazd autám, mohli by sa dať zábrany alebo značku.
p. Valachovičová: Nedá sa zrušiť ten kanál, nakoľko je nefunkčný.
p. Babalová: Kanály zabraňujú, aby voda išla ďalej.
p. Rybárová : Pani starostka ma potešila, konečne budeme mať mreže v klube dôchodcov.
Nedalo by sa zavolať rodičov detí, ktoré robia neporiadok pred klubom.
p. Babalová: Písomne upozorniť.
p. Rybárová: Oproti pohostinstvu pani Vajdlovej je vysoká tráva, nedalo by sa to pokosiť, aj 
kanál u suseda?
p. starostka: Pokosíme.
p. Hesek : Dokument o prekládke trafáku už nie je vystavený.
p. starostka : Začalo sa stavebné konanie. Čakáme na faktúru od elektrikárov, aby sme mohli 
zaplatiť. 
p. Hesek : Nedalo by sa to urýchliť?
p. starostka: Nejde to , aj pani poslankyňa Lavrovičová to skúšala, ale nedá sa.
Dúfam, že to bude v blízkej budúcnosti.



9.Záver

Pani starostka poďakovala všetkým za účasť a ukončila verejné zasadnutie OZ.

Zapisovateľka:                                  Overovatelia:                              
                                                                                                                                                       
..................................          ........................................                      ......................................       
Jarmila Šimková                     Štefan Bolerác                                     Anna Krídlová  

                                                                                                  starostka obce      
                     

                              ...................................................             ......................................
                                          Zuzana Hesková                          Ing. Róbert Hladík      
                                                                                                  prednosta OcÚ  


